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REFERAT FRA REGULERINGSMØTET 04.06.15 - SAK 2 LODDE VED 

GRØNLAND, ISLAND OG JAN MAYEN SESONGEN 2015/2016   

 

Fiskeridirektøren gjennomgikk sakspapirene og ba om tilbakemelding om hvilke 

modell som var mest hensiktsmessig for å regulere årets fiske.  

 

Norges Fiskarlag sa at flåten har adgang til å fiske hele kvantumet i januar og at det 

kan bli mye press på tidsfristen 22. februar. Dersom fartøy ønsker å fiske om 

sommeren er det greit. Det bør settes en kvotefaktor på 1,8 slik at fartøyene får tatt 

hele kvoten om sommeren (modell 1a). Dersom det blir endring i TAC etter jul kan 

fartøyene benytte seg av slumpfiskeordningen.   

 

Pelagisk Forening støttet Norges Fiskarlag. Det samme gjorde Sjømat Norge og 

Sjømatforbundet. Sjømat Norge håpte at fartøyene valgte å fiske lodden på vinteren.  

 

Ellers ingen kommentarer.  
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Kopi til:    

Maja Kirkegaard Brix    

Terje Halsteinsen    

 

 


